
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z22603 

Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «Gekke Gerrit mikt op dertig vestigingen» 
(ingezonden 9 december 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Gekke Gerrit mikt op dertig vestigingen»?1 

Vraag 2
Klopt het dat deze nieuwe supermarkt(keten) onder andere «Poolse» Coca 
Cola gaat verkopen? Zo ja, wordt op alle grote PET-flessen met betrekking tot 
deze specifieke cola eveneens statiegeld geheven? 

Vraag 3
Kan worden gegarandeerd dat ook na 1 januari 2015, als het Afvalfonds de 
verplichting tot statiegeldheffing overneemt, voor alle flessen waarop nu 
statiegeld wordt geheven deze verplichting in stand blijft? Zo nee, waarom 
niet?

1 Distrifood, ««Gekke Gerrit» mikt op dertig vestigingen» (7 juli 2014) (http://www.distrifood.nl/
Formules/Algemeen/2014/7/Gekke-Gerrit-mikt-op-dertig-vestigingen-1552827W/).
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